

Projektnr Dnr 2006:551  
Projektamn Arena Vänersborg



## Projektstyrelsemöte nr 1

Närvarande S. Anders Larsson, Andreas Vänerlöv, Marianne Karlsson,  
Carl-Johan Höijer, Håkan Alfredsson, Peter Nilson, Tomas Fridén  
Magnus Bengtsson, Erik Myhrberg  
  
Ej närvarande \_\_\_\_\_  
Datum 2007-02-23  
Plats Kontoret Vänersborg & Co  
Distribueras Närvarande, S-Anders vidarebefordrar protokollet  
Nästa möte Måndag 2007-03-19 kl 11.00 samma lokal

Första siffran nedan anger mötesnummer. Tidigare mötestexter i kursiv stil alt borttagna.

### 1.0 Justering av föregående protokoll på efterföljande möte.

#### 1.1 Dagsläget:

Ett beslut föreligger där KS ger BoU och KS presidium ett gemensamt uppdrag att utreda och föreslå hur en ny inomhusarena och Vänersvallen på Sportcentrum skall gestaltas utformas och utrustas.

Utredningen som skall ge KS ett beslutsunderlag baserat på tider, finansiering, organisation, gestaltning mm. pågår.

#### 1.2 Tider:

Utredningsarbetet (fas 1) skall avslutas med ett beslutsunderlag framme i konceptform till 2007-04 30.

En realistisk projekttidplan utarbetas under fas 1.

Det kan konstateras att tidsramarna är mycket snäva.

#### 1.3 Organisation:

S-Anders redovisade organisationsplanen

#### 1.4 Finansiering/Partners:

Inledande rekognoscering har påbörjats (S-A). Bl.a. har Raifessen Bank varit i kontakt med S-Anders angående ett upplägg i Kristinehamn.

Olika alternativ kan ses och måste undersökas med start omgående. Två huvudspår kan skönjas; Antingen egen finansiering som leder till någon form av entreprenadupphandling eller så en extern finansiering som leder till någon form av hyreskontrakt med en hyresvärd utanför kommunen. LOU är en i bägge sammanhangen viktig fråga att utreda.

#### 1.5 Kommunikation/media/medborgarinformation

Tomas drog idéer och strategi bl.a.;

- Kultur och Fritidsguiden
- Intro till nyanställda
- Infobladet till nyinflyttade
- Personaltidningen
- Hemsidan
- Chat-telefonväkteri
- Nyhetsbrev som anslås på olika IP etc.
- Utställning på kommunhuset och eller biblioteket
- Pausinformation i samband med olika evenemang

En diskussion som gav frågor att beakta avseende näringslivets engagemang och samordning av information med andra "satsningar".

Information från "Profil" Erik Torstensson och Sofia:

Visade upplägg på broschyr om 8 sidor.

Exempel på bildspel som komplement

Samt PowerPoint dokument som komplement

Diskuterades produktionstider samt svårigheten med ett "korrekt" material i ett tidigt skede.

Mötet enades dock om:

- Arkitektbilder från EM inom två veckor
- Synpunkter på texten till Tomas senast torsdag 1: e mars till lunch
- 15: e mars är deadline för S-Anders att få materialet
- Tomas samordnar info materialet med Profil

#### 1.6 PBL-utformning

SBK mycket samarbetsvilliga. Dock under tidspress!

Mycket att ta med trots "frimärksplan", många ledningar inom området.

Vi försöker få en generell plan med "svängrum" för ändringar och tillägg. Brättevägen blir ombyggd med sänkt hastighet och genomfart så att busar ej behöver vända.

Vi skall återkomma till SBK när vi studerat utformning och byggvolymmer.

### 1.7 Programarbete

Möte med "de 15 föreningarna" har hållits den 24 jan kl. 17.00 i Idrottshuset.

Därefter har återträff också hållits som lett till en mängd förslag och synpunkter, bl.a.:

- Fotbollen får funderas på, viktigt att lösa planfrågan för dem. Vi måste bestämma oss för hur vi gör med friidrotten då den är utrymmeskrävande.
- Beslutades att vi slopar rundbana och klarar skolans behov med sprintbana, kula, längd och höjdhopp.

Synpunkter att titta vidare på:

- Boule, ev. i arenan
- Bowling
- Fritidsgård!
- Klättervägg
- Snabbmatsrestaurang
- Hur får vi "bekräftelse/acceptans" från föreningarna

Vidare har möten hållits med handikappföreträdare, idrottslärare, personal hos fritid.

Ett möte med näringslivet (Vänerns o Co) hölls den 31 jan kl 18.00 . S-A lede och behöver nu mer material, se pkt 1.6

Noteras bör att även föreningar utanför "de 15" bör informeras och kanske involveras. PN tänker till på detta.

### 1.8 Driftsorganisation.

Viktig fråga som Peter och S.Anders arbetar med.

### 1.9 Teknik- miljö

Geoteknisk undersökning är beställd. Stomkonstruktioner har undersökts.

Energifrågor undersöks för närvarande. Bl.a. tittar vi på spillvärmeanvändande, CO2 i kylrören, solfångare, solceller.

### 1.10 Studiebesök

Tre studiebesök har gjorts. Västerås- bygge pågår, Edsbyn bygge klart, Sandviken ligger i startgroparna. Intressant och givande. Kunde konstateras att alla tre är väldigt olika i utformning och upplägg. Sandviken har fått en "donation", Edsbyn har gjort en "minimalistisk" med ideellt arbete, Västerås har sålt hela Rocklundaområdet till en privat entreprenör och hyr tillbaka. Beslutades att "Bohusgruppen" bör åka på studiebesök i maj. S-Anders ordnar och återkommer.

### 1.11 Tvåstadssamarbetet

Ingen rapport

### 1.12 Uppdragsekonomi.

Budget för fas 1 utarbetas.

**1.13 Övriga frågor:**

Ingen nämnd ingen glömd.

Vid pennan

Magnus Bengtsson

15/11/17